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Summary

        
An antenatal detection of unilateral torsion of uterine adnexa was made by means of ultrasonography on the 32nd gestational week. This presented as an asymptomatic large "pseudo-cystic" mass, and was resected electively at the age of two weeks. A "fluid-fluid" level on ultrasonography is highly suggestive of this rare entity. This is the fourth case in the English literature to have been detected antenatally, and among the first dozen to be reported in the neonatal period.


      
        
Zusammenfassung

        
Bei einem Feten in der 32. Schwangerschaftswoche wurde pränatal eine unilaterale Torsion der weiblichen Adnexe durch Ultraschall diagnostiziert. Die Torsion zeigte sich dabei als asymptomatische große pseudozystische Gewebsverdichtung. Der „Tumor” wurde im Alter von 2 Wochen post partum reseziert.


        
Ultrasonographisch sind Flüssigkeitsspiegel, die sich übereinander produzieren, verdächtig. Bei dem vorgestellten Fall handelt es sich um den 4. Fall, über den in der englischsprachigen Literatur berichtet worden ist.


      

Key words:

Torsion of uterine adnexa - Antenatal diagnosis - Ultrasonography - "Fluid-fluid" level




Schlüsselwörter:

Torsion uteriner Adnexe - Pränatale Diagnose - Ultraschall
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